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Приложение6
Use the correct form of the infinitive 

1. I hope (to see) you soon. 2. We expect (to be) back home in two days. 3. He expected (to help) by his friends. 4.I am glad (to do) the entire home yesterday. 5.I am sorry (to break) my pen. 6. I hate (to bother) you, but the students are still waiting (to give) books for their work. 7.He seized every opportunity (to appear) in public: he was so anxious (to talk) about… 8. Is there anything else (to tell) her? I believe she deserves (to know) the state of her sick brother. 9.He began writing books not because he wanted (to earn) a living. 10. The woman pretended (to read) and (not to hear) the bell. 11. Perhaps it would upset her (to tell) the truth of the matter. 12.The only sound  (to hear) was the snoring of grandfather in the bedroom.

Translate the sentences using the model 

Model:
to do smth is (was, will be) necessary (a mistake)

1.Знать грамматику – значит писать без ошибок. 2. Подумать так было просто смешно. 3. Сказать «да» было невозможно, сказать «нет» было бы невежливо. 4. Объяснить ему, что это такое, было делом трудным. 5. Помогать ей – значит делать все самой. 6.Рассердиться было бы глупо.

Translate the sentences using the model.

Model: She is nice to work with.

His story was hard to prove.

1.С ним трудно разговаривать. 2.С ним приятно иметь дело (deal with). 3.Его рассказу трудно поверить. 4.Птицу было очень трудно поймать. 5. С вами сегодня легко разговаривать. 6. Эту книгу невозможно достать. 7. С ним опасно ссориться. 8. Результаты невозможно проверить. 9.Этому легко поверить. 10.Ее нелегко было остановить. 11. На нее приятно было смотреть.

